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Beste ouders, 

 

De tijd gaat snel, we hebben nu nog 7 werkweken voor de 
boeg totdat de zomervakantie begint . En...we hebben 
nog heel veel te doen! 

 

Eerst nog even een terugblik op de afgelopen weken. 

 

Fotograaf 

Dit jaar hadden we voor het eerst een nieuwe fotograaf ”Leuke schoolfotografie, 
Hardenberg”   Alles is volgens plan verlopen en nu maar hopen dat de foto's goed zijn 
geslaagd. Over ongeveer 4 weken kunt u de resultaten bewonderen. Alles wordt digitaal 
geregeld, ook bestellingen kunt u digitaal doen. U krijgt t.z.t. een inlogkaart. 

 

Tetem-Kunst 



We hebben nu inmiddels 3 
workshoprondes gehad van 
kunstencentrum Tetem. De kinderen 
zijn op verschillende manieren bezig 
geweest met kunst. Het waren 
leuke, creatieve en talentvolle 
lessen. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

In juni hebben we dan nog 1 nieuwe ronde met creatieve lessen en in juli werkt ieder 
nog 2 keer in de eigen klas. Voor het nieuwe jaar zullen we vast opnieuw een beroep op 
u doen om te helpen met deze middagen, omdat de verwachting is dat we dan minder 
stagiaires hebben. Denkt u er vast over na. 

 

Ledenvergadering/Ouderavond 

De ledenvergadering van afgelopen maandag verliep, zoals meestal, rustig met, helaas, 
weinig bezoekers. In het jaarverslag passeerden allerlei onderwerpen de revue, waar de 
school en het bestuur mee bezig zijn geweest.  Ook het financieel verslag werd 
besproken. We kunnen melden dat de financiële positie van de school gezond is en dat 
we daarom ook volgend jaar verder kunnen met 8 groepen. Dat is erg fijn. Zolang het 
leerlingenaantal op peil blijft kunnen we 8 groepen hanteren en kunnen we de 
combinatiegroepen achterwege laten.  

Er waren ook bestuursverkiezingen. De termijn van René Schutte en Richard Bos zit 
erop; zij waren dus aftredend. Heel erg jammer dat zo'n termijn van 4 jaar zo snel voorbij 
gaat en dat we al hun opgedane kennis en ervaring nu moeten missen. Heel hartelijk 
bedankt voor jullie inzet! Richard was een kritisch toezichthouder en wist deze taak 
goed uit te voeren en René Schutte heeft als voorzitter veel voor de school gedaan, vaak 
achter de schermen. Erg fijn dat hij vooral ook zijn bijdrage kon leveren aan de bouw en 



inpandige verbouwing van de school en het contact met de gemeente en de 
Dassenburcht. Het ga jullie goed!  

Gelukkig konden we ook 2 nieuwe leden verwelkomen: Berdien Hudepohl en Richard 
Slump. Fijn dat jullie de benoeming hebben aangenomen. Veel succes gewenst in 
onderwijsland. 

De ouderavond die volgde ging over het gebruik van 
social media. De gastspreekster Stephanie Meuleman-
van den Kieboom wist ons op levendige en boeiende 
wijze mee te nemen in de digitale wereld. Hieronder leest 
u wat informatie van haar.  

 

Het gebruik van social media door kinderen brengt bij veel ouders allerlei angsten met 
zich mee, je hebt er namelijk weinig controle over. Kinderen tot een jaar of 15 overzien 
vaak de gevolgen van hun acties op sociale media nog niet. Ze krijgen graag likes en 
posten echt dingen voor de kick. Ze kunnen de consequenties dan ook nog niet overzien 
als ze iets plaatsen waarvan ze liever niet hebben dat het wordt doorgestuurd naar 
anderen. Het maakt kinderen kwetsbaar. Hoe kan je jouw kinderen nou toch veilig op 
social media laten gaan? 
 
Sociale media mogen officieel vanaf 16 jaar worden gebruikt volgens de 
privacywetgeving AVG. Is je kind jonger dan 16 jaar en willen ze het toch gebruiken? Met 
toestemming van de ouders mogen kinderen vanaf 13 jaar ook een account openen.  
 
Een andere optie is om je kind op een sociaal platform te laten via jouw eigen profiel. Zo 
ben jij juridisch verantwoordelijk voor wat je kind op social media doet, daarnaast kan je 
het beter in de gaten houden en zorgen dat de privacy instellingen goed zijn ingesteld. 
Vind je het toch goed dat je kind een eigen account maakt? Ga dan eerst in gesprek met 
het kind over dit onderwerp. Toon interesse in wat ze doen en posten op social media. 
Kijk daarnaast regelmatig met ze mee en informeer ze over de eventuele gevaren van 
social media (denk aan sexting, digitaal pesten, roze-bril versie van de werkelijkheid). 
 
Wees u ervan bewust dat u dus verantwoordelijk bent voor het gebruik van social media 
accounts die worden gebruikt door uw kind, zoals WhatsApp, Tiktok, Snapchat e.d. 

 

 

Stephanie gaf het advies om vooral samen met uw kind het telefoongebruik te bekijken 
en te bespreken. Niet alleen verbieden, maar samen kijken welke app's wel/niet 
geïnstalleerd mogen worden. En mocht een kind narigheid ervaren via de telefoon? 



Samen erover praten hoe je het beste iets kan aanpakken/oplossen. Bij digitaal pesten? 
Gelijk de betrokkenen bij elkaar roepen. Dit hoeft op zich niet via school te gaan, maar 
ouders mogen/moeten ook andere ouders daarop aanspreken. Hoe eerder dit 
bespreekbaar wordt, hoe eerder het kan stoppen. 

Zo kregen we nog allerhande adviezen en Stephanie blijft beschikbaar voor vragen. U 
mag altijd contact met haar opnemen: zie  www.socialbirds.nl / 06-24555571 

 

Volleybal 

De leerkrachten van onze school hebben afgelopen vrijdag meegedaan aan een leraren- 
volleybaltoernooi in De Meet te Hardenberg. Altijd weer een zeer sportieve en gezellige 
aangelegenheid. 

 

Nu hebben we wel 
enigszins een 
probleem......voor onze 
leerlingen hebben we 
prachtige sportshirts, 
een paar jaar geleden 
gesponsord door Lutten 
Life, maar deze shirts 
...tja, die zijn wat te klein 
voor de volwassenen! 
Daar kunnen we 
uiteraard zelf iets aan 

doen      , maar, u 
begrijpt het al, het zou natuurlijk prachtig zijn wanneer we onszelf als team weer eens in 
nieuwe shirts zouden kunnen steken. Zijn er misschien bereidwillige sponsoren onder 
onze ouders of weet u wellicht een bedrijf die we hiervoor mogen benaderen? We horen 
het graag!! Als tegensprestatie zullen we uw bedrijf zo goed mogelijk promoten bij onze 
sportieve aangelegenheden!! 

 

 

 

Kijkmoment 

In alle groepen zal in de maand juni nog een keer een kijkmoment worden 
georganiseerd voor de ouders. U kunt dan even binnenlopen en het werk van de 

http://www.socialbirds.nl/


kinderen bekijken. Per klas kan dit op een ander moment zijn. Houdt u vooral de Parro-
agenda in de gaten. 

 

Kansencoach 

Zoals u wellicht weet, hadden wij tot voor kort een zgn. ’kansencoach’ op school, Kim 
Zielman. Zij werd aangesteld via de gemeente en was 1 a 2 dagdelen op school 
beschikbaar als schakel tussen de gezinnen en school. Ouders konden bij deze 
kansencoach terecht met bv. opvoedingsvragen, het krijgen van adviezen, het zoeken 
naar de juiste begeleiding etc.  

Kim kreeg echter per 1 februari een nieuwe baan en toen was de plaats een tijdje 
vacant.  

Goed te melden dat er inmiddels een nieuwe kansencoach is aangesteld. Misschien 
een bekende van u via de GGD: Bianca Koster. Zij zal zelf het een en ander over haar 
functie vertellen. 

 

Even voorstellen     

    
   

 

 

Mijn naam is Bianca Koster sommigen van jullie kun mij kennen als Jeugdverpleegkundige bij  GGD 

IJsselland. 



De functie als kansencoach staat los van mijn werk bij de GGD, het is een project wat ik daarnaast 

uitvoer. De afgelopen twee jaar ben ik al kansencoach op een school in Slagharen wat er leuk is om 

te doen. 

Op jullie school ben ik net gestart en ga dit tijdelijk doen maar zeker een aantal maanden,  tot mijn 

collega Karin Beenen (die ook werkzaam is in het gebied Lutten) weer hersteld is van ziek zijn.  

 

Wat doet een kansencoach 

Vanaf dit schooljaar ben ik elke week een aantal uren bij jullie op school aanwezig als kansencoach.  

Wat kom ik doen? Jullie herkennen jullie het vast: dat je soms wat zorgen hebt over je kind(eren), 

dat je puzzelt met de opvoeding of dat je je afvraagt hoe je iets het beste samen met de school kunt 

oppakken. Dit zijn vragen waarover ik mee kan denken. Dus blijf niet met je vragen rondlopen, maar 

stap eens bij me binnen of zoek me op via het schoolteam. Samen kunnen we kijken wat ervoor 

nodig is dat de kinderen lekker in hun vel zitten.  

Daarnaast ondersteun ik het schoolteam. Zo zorgen we er samen met u voor dat de kinderen op 

onze school kunnen profiteren van een positieve sfeer en aanpak, waarin ze helemaal tot hun recht 

komen.   

Ik heb er veel zin in om op jullie school te starten en kennis te maken met iedereen. 

Hartelijke groet,  

Bianca Koster 

 

 

DIA 

De maand juni staat weer in het teken van de laatste ronde DIA toetsen. We zijn nog 
volop aan het werk, er wordt nog steeds huiswerk gemaakt en geoefend en we hopen 
dat ook de laatste scores van dit schooljaar een mooie groeilijn zullen laten zien. 

Toch nog even een aandachtspuntje....: We merken dat veel kinderen heel erg moe zijn, 
ze zittend gapend in de klas en sommigen zijn moeilijk vooruit te branden. We horen van 
kinderen ook dat ze soms heel laat naar bed gaan.....we hopen dat dit in de laatste 
schoolweken nog wat op zal knappen, zodat ook de laatste toetsen meer kans van 

slagen hebben op een mooi resultaat😊 en we nog lekker kunnen werken.) 

 

Spreekavonden 



U krijgt  in de maand juni allemaal weer de gelegenheid om een laatste, afrondend 
gesprek te voeren met de leerkracht over de vorderingen van uw kind. U kunt zich nu of 
binnenkort weer inschrijven via Parro.  

 

Schoolkamp 

Dit wordt gehouden op 10,11,12 juni a.s. 13 juni is groep 8 vrij. 

 

Lang weekend 

Vrijdag 14 juni a.s. hebben alle leerlingen een vrije dag. 

 

Nieuwe kleuters 

In groep 1 is er weer een aantal nieuwe kleuters bijgekomen: Iwan Mulder en Daan Bril 
zijn nu gestart. Binnenkort komen Elisa Wassenaar en Liam Jurjens er nog bij. Van harte 
welkom allemaal. 

De kleuters die in de zomer 4 jaar worden, mogen binnenkort 3 x op school komen om 
kennis te maken. Alvast heel veel plezier gewenst. 

 

Vandalisme op het plein 

Het gebeurt te vaak dat we 's morgens op school komen en dat we op het voetbalveld 
en op het plein veel rommel vinden, lege blikjes, flesjes en ook glas. Heel vervelend, 
vooral voor de kleuters die er daarna weer willen spelen. Ook heel moeilijk om dit tegen 
te gaan. Er is contact met de BOA van de gemeente Hardenberg voor extra toezicht, 
maar het start natuurlijk met het gedrag van kinderen. Vaak weten we niet om welke 
kinderen het gaat. Mocht u dat wel weten, dan hopen we dat u iets bij kan dragen om dit 
op te lossen. Wanneer we veel overlast houden, zullen we de hekken moeten sluiten in 
het weekend en na schooltijd. Bij onze pleinregels staat: Kinderen die zich kunnen 
gedragen zijn welkom...hoe moeilijk is dat….. 

 



Schoolreisjes geld groep 1-7 

Alvast een aankondiging: Het schoolreisje zal worden 
gehouden op maandag 1 juli a.s. De kleuters van groep 1 
zullen dan ook 's middags op school worden verwacht. Zij 
zijn dan om ongeveer 14.30 uur weer terug bij school.  De 
andere groepen zullen juist wat later terug zijn bij school. 
U krijgt hierover binnenkort nog bericht met meer details. 

Volgende week zal via Parro/Schoolkassa de bijdrage voor het schoolreisje worden 
geïnd. U krijgt dan een betalingsverzoek van €16,50. De ouders van groep 8 hebben voor 
het schoolkamp al een betalingsverzoek gehad.   

 

Afscheid Doret 

Het afscheidsfeest van juf Doret wordt gevierd op donderdagochtend 18 juli a.s. van 
8.30 uur-12.00 uur. 

's Middags zijn de kinderen vrij en 's avonds vindt er een afsluitende schoolactiviteit 
plaats waarvoor u allen van harte wordt uitgenodigd. 

 

 

 

 

 

 

We wensen u allen een prettig weekend en jongens en meiden, allemaal succes met de 
laatste avond van de wandelvierdaagse. O.r. en ouders bedankt voor het regelen. 

Team De Fontein. 

Hieronder nog een ingekomen bericht. 



 

Ingekomen bericht van de Stuw, sociaal werk, ter informatie: 

 

 

 

 

 


